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VICTORIA VSC MŠMT

Ministr Bek se setkal s olympioniky z VICTORIA VSC
...Bek v doprovodu státního tajemníka Ondřeje Andryse dnes vyjádřil velké uznání účastníkům letošních olympijských her v Paříži z řad sportovců VICTORIA
Vysokoškolského sportovního centra MŠMT za jejich úsilí, výkony i vynikající reprezentaci České republiky a poděkoval jim za výbornou reprezentaci...
msmt.cz | 20.08.2024 | URL

Basketbal

Basketbalistky porazily Koreu i podruhé a postoupily do kvalifikace o MS
...tři tříbodové pokusy. Nejužitečnější hráčkou turnaje byla vyhlášena pivotka Julia Reisingerová. Do All Star týmu se dostala také rozehrávačka Tereza
Vyoralová. Zatímco v prvním vzájemném zápase české basketbalistky většinu času vedly a dokázaly Korejkám odskočit až na 17 bodů, ve finále musely...
isport.cz | 26.08.2024 | rubrika: Basketbal | autor: ČTK,iSport.cz | URL

Obsahové duplicity: 26.08.2024 8:05 - sport.ceskatelevize.cz N1 URL

Kanoistika - rychlost

Dostál s Paloudovou získali na mistrovství světa bronz na deblkajaku
...Dostál a Anežka Paloudová získali na mistrovství světa bronz v závodě smíšených deblkajaků na 500 metrů. Na šampionátu v uzbeckém Samarkandu je
dělila necelá sekunda od vítězné portugalské dvojice Teresa Portelaová, Messias Baptista. České reprezentanty předstihli ještě Bělorusové v neutrálních...
radio.cz | 24.08.2024 | URL

Kanoistika - slalom

Prskavec vyhrál Český pohár kanoistů. Na kajaku posbíral nejvíc bodů Přindiš
Jiří Prskavec vyhrál celkové hodnocení Českého poháru ve vodním slalomu mezi kanoisty, na kajaku dominoval Vít Přindiš. V ženské kategorii v šestidílném
seriálu, který dnes vyvrcholil pod lipenskou přehradou, zvítězily kajakářka Antonie Galušková a kanoistka Tereza Kneblová.

Prskavec na...
sport.cz | 25.08.2024 | rubrika: Vodní sporty | autor: ČTK | URL

Obsahové duplicity: 25.08.2024 20:20 - sport.iDNES.cz N1 URL , 25.08.2024 20:16 - sport.ceskatelevize.cz N1 URL

Parasport

Hýbe jen prsty, Česku ale získal zlato. Žádný zápas není ztracený, říká paralympionik Peška
...Paříže vyrazil za svou druhou paralympijskou zkušeností. Adam Peška se věnuje odvětví, které je ve světě sportu unikátem. Boccia je totiž jedním ze dvou
paralympijských sportů, které nemají mezi sporty olympijskými svůj ekvivalent. I díky Adamovi si však po paralympiádě v Tokiu řekl výrazně o...
Karlovarský, Chebský, Sokolovský deník | 26.08.2024 | rubrika: Sport | autor: MARTIN SLABÝ | N1

Obsahové duplicity: 26.08.2024 - Přerov-Hranice-Prostějov-Šumperk-Jesenický deník N1, Jihlava-Pelhřimov-Třebíč-Žďár-Havlíčkův Brod deník N1, Moravskoslezský deník N1,
Zlínský, Slovácký, Valašský, Kroměřížský deník N1, Břeclavský, Hodonínský, Znojemský deník N1, + 21 dalších

Je to můj sen od devíti let, těší se na paralympiádu v Paříži šestnáctiletý nevidomý plavec Kratochvíl
...učit nemusím, takže dobré,“ říká šestnáctiletý plavec. Zatímco Kratochvíla čeká v Paříži premiérová paralympiáda, zlatý medailista z her v Riu Arnošt
Petráček se chystá už na svou pátou účast pod pěti kruhy. Třiatřicetiletý plavec tak svému mladšímu kolegovi může předávat bohaté zkušenosti. „Je...
irozhlas.cz | 23.08.2024 | rubrika: Olympijské hry | autor: Lukáš Michalík | URL

Beachvolejbal

Beachvolejbalový turnaj v Brně ovládli mistři světa Perušič a Schweiner. I mezi ženami vyhrály Češky
...beachvolejbalisté Ondřej Perušič s Davidem Schweinerem vyhráli turnaj Pro Tour nižší kategorie Futures v Brně. Mistři světa ve finále porazili Matyáše
Ježka a Adama Wabera 2:1 na sety. Také ženskou soutěž ovládla česká dvojice, triumfovaly nasazené dvojky Kylie Neuschaeferová s Markétou...
brnenskadrbna.cz | 26.08.2024 | rubrika: Ostatní sporty | URL
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Triatlon

V nabité račické konkurenci uspěli Kuříková a Volár
...v Česku.

V konkurenci celé řady reprezentantů se z vítězství v závodě Českého poháru v krátkém triatlonu tentokrát radovali olympionička Petra Kuříková a Jan Volár. 
Račickou Labe arenu, která po většinu roku patří rychlostním kanoistům, opět ovládl triatlon. O víkendu 24. a 25. srpna...
triatlon.cz | 24.08.2024 | URL

Plné znění

VICTORIA VSC MŠMT

Ministr Bek se setkal s olympioniky z VICTORIA VSC
msmt.cz | 20.08.2024 | URL

Praha 20. srpna 2024 – Ministr školství, mládeže a tělovýchovy Mikuláš Bek v doprovodu státního tajemníka Ondřeje Andryse dnes vyjádřil velké uznání
účastníkům letošních olympijských her v Paříži z řad sportovců VICTORIA Vysokoškolského sportovního centra MŠMT za jejich úsilí, výkony i vynikající
reprezentaci České republiky a poděkoval jim za výbornou reprezentaci země. Současně ministr Bek poděkoval ředitelce resortního centra Lence Kovářové,
trenérům a všem dalším členům realizačních týmů VICTORIA VSC za jejich práci a podporu.

„Rád bych vám všem vyjádřil hlubokou vděčnost a obdiv za vaše úsilí a za vaše výkony na olympijských hrách v Paříži. Vaše odhodlání, tvrdá práce a snaha
dosáhnout co nejlepších výsledků jsou pro nás všechny velkou inspirací a moc vám všem děkujeme za možnost prožívat nezapomenutelné sportovní okamžiky
plné emocí a radosti,“ řekl ve svém projevu k olympionikům ministr Mikuláš Bek a zdůraznil, že právě z resortního sportovního centra MŠMT se olympijských her
účastnilo nejvíce sportovců. 
K poděkování a blahopřání se připojil také státní tajemník Ondřej Andrys, který ve svém projevu k olympionikům, mezi nimiž nechyběli například judista Lukáš
Krpálek, kanoisté Jiří Prskavec a Gabriela Satková, lukostřelkyně Marie Horáčková, plážoví volejbalisté David Schweiner a Ondřej Perušič nebo šermíř Jiří Beran,
připomněl také důležitost příběhů olympijských sportovců pro formování mladých lidí. „A to nejen v oblasti fyzické kondice či sportovní výkonnosti, ale i ve
vztahu k pokoře, cílevědomosti, disciplíně nebo ochotě opouštět komfortní zónu,“ řekl státní tajemník Andrys a připomněl také aktivity resortu v oblasti podpory
pohybu dětí, žáků a studentů i školního a vysokoškolského sportu. 
V závěru slavnostního setkání předal ministr Bek sportovcům pamětní listy. 

Basketbal

Basketbalistky porazily Koreu i podruhé a postoupily do kvalifikace o MS
isport.cz | 26.08.2024 | rubrika: Basketbal | autor: ČTK,iSport.cz | URL

České basketbalistky postoupily do hlavní fáze kvalifikace mistrovství světa v roce 2026. Ve finále předkvalifikačního turnaje v Mexiku porazily Jižní Koreu 73:67
a vyhrály i pátý zápas. Vítězství strhly na svou stranu v závěrečných třech minutách.

Korejský tým zdolaly svěřenkyně trenérky Romany Ptáčkové na turnaji i podruhé, v základní skupině vyhrály 76:63. Na finálovém vítězství se podílely shodně 15
body Natálie Stoupalová a Gabriela Andělová, obě proměnily tři tříbodové pokusy.

Nejužitečnější hráčkou turnaje byla vyhlášena pivotka Julia Reisingerová. Do All Star týmu se dostala také rozehrávačka Tereza Vyoralová.

Zatímco v prvním vzájemném zápase české basketbalistky většinu času vedly a dokázaly Korejkám odskočit až na 17 bodů, ve finále musely bojovat o výhru až
do konce. Až v pátém utkání na turnaji měly reprezentantky horší střelbu z dálky než soupeř. Korejky daly 11 trojek, český tým osm.

"V prvním utkání trefily Korejky jen tři trojky a věděli jsme, že tady můžou být nebezpečné. Dnes daly trojek jedenáct a víme, jak je náročné vést jen o pár
bodů, protože to neznamená nic," uvedla trenérka Ptáčková na webu České basketbalové federace.

I finálový zápas se dlouho vyvíjel pro její výběr příznivě, v druhé čtvrtině vedl už o devět bodů. Korejky se prosazovaly jen střelami z dálky a z trestných hodů.
První dvoubodový koš dala dvě a půl minuty před koncem prvního poločasu Pak Či-so, která byla nakonec s 22 body nejlepší střelkyní zápasu.

Do druhého poločasu korejské hráčky vtrhly s velkou energií a skóre rychle otočily na svou stranu. Třetí čtvrtinu ovládly 25:16 a do závěrečné části šly s
náskokem čtyř bodů. Většímu manku zabránily dvě trojky Andělové.

"Výjimečně jsme velmi špatně vstoupili do třetí čtvrtiny a tam jsme jim dali šanci. Zásadní moment bylo časté střídání. I když šla základní sestava dolů, tak
Korejky už byly unavené a musím pochválit hráčky z lavičky, že to oživily," řekla Ptáčková.

Poslední dějství začala trojkou Kateřina Zeithammerová, ale Sin Či-hjon odpověděla stejně. Korejský náskok pak vzrostl na šest bodů, sedmibodová česká šňůra
ho však smazala. Přetahovanou o vedení ukončila zhruba tři minuty před koncem trojkou na 62:60 Andělová, která pak proměnila nájezd a Stoupalová dalším
tříbodovým košem zvýšila už na 67:60. V koncovce se ještě z nájezdů prosadily dvakrát Eliška Hamzová a jednou Andělová a české basketbalistky mohly slavit
postup.

"Přišlo mi, že Korejky si zvykaly na místní prostředí den ode dne víc a byly na tom pořád lépe. Jsem moc pyšná na holky, že jsme ze sebe dostaly poslední síly a
ten zápas jsme dokázaly otočit a vyhrát," uvedla Stoupalová. "Bylo na nás vidět, že jsme byly v jednu chvíli hlavami dole. Chodily jsme po hřišti jako bez ducha.
Nakonec jsme to zlomily bojovností a tím českým srdcem. Ke konci jsem chvilku nevěřila, jestli to dokážeme ještě zvrátit. Jsem strašně ráda, že jsme měly tak
širokou rotaci a každý, kdo přišel, něco na hřiště přinesl. Je to zásluha všech dvanácti hráček," dodala.

Kvalifikace mistrovství světa za účasti 24 týmů se uskuteční v březnu 2026. Šampionát pro 16 družstev bude na podzim téhož roku hostit Berlín. Český tým hrál
na mistrovství světa naposledy v roce 2014. O čtyři roky dříve na domácí půdě vybojoval stříbrné medaile.

"Setkali jsme se tady se styly, se kterými nemáme možnost se setkávat. Několik let už hrajeme pouze s evropskými týmy. To jsou pro nás obrovské zkušenosti a
bonus postupu je velká odměna nejen pro všechny hráčky, ale i pro celý realizační tým," uvedla Ptáčková.

FOTO:
facebook.com
České basketbalistky porazily Jižní Koreu a jsou blíže k postupu z předkvalifikace mistrovství světa
Česká basketbalová federace / Marek Pirner
Trénink jako věda. Podívejte se do zákulisí kondiční přípravy basketbalistek
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Kanoistika - rychlost

Dostál s Paloudovou získali na mistrovství světa bronz na deblkajaku
radio.cz | 24.08.2024 | URL

Josef Dostál a Anežka Paloudová získali na mistrovství světa bronz v závodě smíšených deblkajaků na 500 metrů. Na šampionátu v uzbeckém Samarkandu je
dělila necelá sekunda od vítězné portugalské dvojice Teresa Portelaová, Messias Baptista. České reprezentanty předstihli ještě Bělorusové v neutrálních barvách
Volha Chudzenková a Dzmitry Natynčyk.

Snoubenci Dostál a Paloudová se postarali o první českou medaili na šampionátu v neolympijských disciplínách. Olympijského vítěze z Paříže Dostála ještě čeká v
neděli finále na 500 metrů. Paloudová se dostala do finále také se smíšeným čtyřkajakem na pětistovce. 

Kanoistika - slalom

Prskavec vyhrál Český pohár kanoistů. Na kajaku posbíral nejvíc bodů Přindiš
sport.cz | 25.08.2024 | rubrika: Vodní sporty | autor: ČTK | URL

Jiří Prskavec vyhrál celkové hodnocení Českého poháru ve vodním slalomu mezi kanoisty, na kajaku dominoval Vít Přindiš. V ženské kategorii v šestidílném
seriálu, který dnes vyvrcholil pod lipenskou přehradou, zvítězily kajakářka Antonie Galušková a kanoistka Tereza Kneblová.

Prskavec na Lipně kraloval pro změnu kajakářům, před Přindišem vyhrál téměř o dvě sekundy. Předtím ale čtyři pohárové závody vynechal. Poslední závod
singlkanoistů ovládl Adam Král, Galušková a Kneblová potvrdily celoroční nadvládu. 
Kneblová díky nejvyššímu počtu bodů vyhrála hlavní pohárovou cenu, zapůjčení osobního auta na jeden rok. „Ale nemám řidičský průkaz. Začnu pracovat na
autoškole, abych mohla jezdit,“ uvedla v tiskové zprávě. „Sobotní jízda byla o trošku lepší, ale i z dnešní jízdy jsem měla velkou radost. Je skvělé, že jsem
dokázala zajet dobře dva dny za sebou,“ dodala. 
Vodní slalomZávěrečný 6. závod Českého poháru v Lipně nad Vltavou:K1: 1. Prskavec 101,51 (0 tr. sekund), 2. Přindiš (oba USK) -1,87 (0), 3. Krejčí (Dukla) -
2,67 (0). 
C1: 1. Král (USK) 108,35 (0), 2. L. Kratochvíl (Olomouc) -1,13 (0), 3. Větrovský (USK) -1,82 (0). 
K1: 1. A. Galušková (USK) 114,42 (0), 2. Beková (Dukla) -2,43 (2), 3. Nesnídalová (USK) -2,82 (0). 
C1: 1. T. Kneblová (Dukla) 117,16 (0), 2. G. Satková (USK) -0,74 (0), 3. M. Satková (Dukla) -5,37 (0). 

Parasport

Hýbe jen prsty, Česku ale získal zlato. Žádný zápas není ztracený, říká paralympionik Peška
Karlovarský, Chebský, Sokolovský deník | 26.08.2024 | rubrika: Sport | autor: MARTIN SLABÝ | N1

Do Paříže vyrazil za svou druhou paralympijskou zkušeností. Adam Peška se věnuje odvětví, které je ve světě sportu unikátem. Boccia je totiž jedním ze dvou
paralympijských sportů, které nemají mezi sporty olympijskými svůj ekvivalent. I díky Adamovi si však po paralympiádě v Tokiu řekl výrazně o pozornost. Na
vozíčku, jak sám říká, je od osmi let. „Mám svalovou dystrofii Duchenne, což je ochabování všech svalů v těle. Používám elektrický vozík a dýchací ventilátor.
Hýbu jen prsty na rukou,“ popisuje Adam Peška svoji diagnózu. 
V dubnu oslavil rodák z Rohovládovy Bělé sedmadvacáté narozeniny. Už ve dvanácti se nedílnou součástí jeho života stal sport. „O boccie jsem se dozvěděl od
kamarádů z Parent Projectu, kteří ji hráli. Zkusil jsem a ukázalo se, že mě baví,“ přibližuje své sportovní začátky. 

„Začal jsem trénovat ve dvanácti letech, ve škole Svítání v Pardubicích. Kdykoliv byl čas, trénovali jsme s mamkou. Třeba i na dlažbě chodby v mé základní
škole,“ vzpomíná mladík, který se boccie věnuje ve východočeském sportovním klubu TJ Léčebna Košumberk. „Zkoušel jsem s kamarády i florbal, ale to jen
několikrát. Boccia zvítězila,“ přiznal. 
„V roce 2017 jsem se dostal do reprezentace a rozhodl jsem se, že se budu boccie věnovat naplno. Čas ukázal, že jsem udělal dobře,“ vypráví. 

NĚKDY SE FANDÍ TAK, ŽE MĚ MAMKA NESLYŠÍ 

Když se přijdete podívat na některý z turnajů a vstoupíte do haly během zápasů, čekejte spíše komornější prostředí. To ale neznamená, že se při boccie nefandí.
„Nevadí mi ticho ani hluk. Snažím se to moc nevnímat a koncentrovat na samotnou hru. Jelikož mluvím potichu, mám kvůli hluku zesilovač hlasu. Je potřeba, aby
mě slyšela kolegyně v párech a mamka coby operátor rampy. Někdy se fandí i tak, že mamka neslyší mé pokyny, proto používám zesilovač,“ zmiňuje i důležitou
roli své matky. 
Adam přibližuje čtenářům i klasifikační třídy. Do těch jsou závodníci rozčleněni dle typu svého postižení. „Tři kategorie jsou pro lidi, kteří hází rukou. V mojí
kategorii BC3 není sportovec schopen odhodit rukou a míče se vypouštějí pomocí rampy. Takže se musí kalibrovat, aby jezdily na určité vzdálenosti a rovně. To
dá nejvíc práce a pro mě i operátora rampy je to zdlouhavé a o trpělivosti,“ vykládá. „Pak trénuji různé hody – podání, dohozy, vyrážení, doťukávání, odrazy a
pyramidy. A pak hraji směny na svoje podání a k soupeři,“ popisuje trénink. 
Součástí přípravy Adama Pešky, který v roce 2017 úspěšně odmaturoval na gymnáziu, je i mentální složka. Se sportovním psychologem začal spolupracovat před
pěti lety. 

MENTÁLNÍ PŘÍPRAVA JE HODNĚ DŮLEŽITÁ 

„Po turnaji v Nymburce v roce 2019, kdy mě ve čtvrtfinále zradila hlava, mi moje sestra našla sportovního psychologa a dala mi sezení jako dárek k Vánocům,“
vzpomíná. „Mentální příprava je hodně důležitá. Od té doby bych řekl, že se mé výkony ustálily a zlepšily,“ 
Vše vyvrcholilo před třemi roky v Tokiu, kde Adam dosáhl svého zatím největšího sportovního úspěchu. Získal zlatou paralympijskou medaili. „Sice nebyli
fanoušci a musela se dodržovat striktní opatření, ale stejně jsem si to užil. Jen tam být, je zážitek a pocta,“ vzpomíná na svou první paralympijskou zkušenost,
která byla ovlivněná pandemií koronaviru. 
Letos bude paralympiáda s diváky. „Moc se těším, že to teď zažiji se vším všudy. Znovu je to pro mě velká čest reprezentovat Českou republiku,“ přiznává
Peška, jemuž paralympijský triumf přinesl řadu změn. „Pomohlo to zlepšit podmínky pro náš trénink i finance na soutěže. Objevoval jsem se na společenských
akcích, a tím pádem více v médiích. Od té doby mám bocciu i jako práci. A měl jsem i čest poznat známé české sportovce a lidi z oblasti sportu,“ vypočítává. 
Sport pro něj znamená opravdu hodně. „Jsem rád, že můžu sportovat, protože se rozhodně nenudím. Boccia mě moc baví, je pro mě životním motorem. Na
trénincích i soutěžích je veselo a mezi boccisty mám hodně kamarádů. Taky díky boccie dost často cestuji. Sleduji rád i přenosy z turnajů , kde nehraji, abych se
přiučil od ostatních hráčů,“ přiznává. 
„Určitě ať nějaký sport zkusí. Když je to bude bavit, ať se toho drží,“ radí jiným lidem s postižením. 
Své vyprávění uzavírá mottem. „Žádný zápas není ztracený, a to ani když zrovna prohráváte,“ prozrazuje, čím se nejen na kurtu řídí.
Co je to boccia Je to hra o strategi a přesnosti. Cíl je umístit kožené míčky, červené nebo modré, co nejblíže bílému míčku (jack). Každý hráč má šest míčků na
„end“, který je limitován časem, hraje se na čtyři endy (týmy na šest endů). Vítězem je hráč (nebo tým), jehož míčky jsou nejblíže k bílému míčku. Bocciu hrají
sportovci, kteří jsou kvůli svému postižení na vozíku. Hrají jednotlivci, páry nebo týmy se třemi hráči. Hrají zároveň ženy i muži. Sportovci jsou dle svého
handicapu rozčleněni do klasifikačních tříd BC1 – BC4. Podrobnější popis klasifikačních tříd najdete na www.paralympic.cz.
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Je to můj sen od devíti let, těší se na paralympiádu v Paříži šestnáctiletý nevidomý plavec Kratochvíl
irozhlas.cz | 23.08.2024 | rubrika: Olympijské hry | autor: Lukáš Michalík | URL

Ve středu začne v Paříži paralympiáda. Do Francie v těchto dnech míří i čeští sportovci a v pátek do dějiště akce odletěli plavci. Mezi nimi i jedna z největších
medailových nadějí české výpravy, teprve šestnáctiletý plavec David Kratochvíl.

Nevidomý český reprezentant se loni postaral o senzační triumf. V pouhých patnácti letech na světovém šampionátu paraplavců v Manchesteru ovládl finále na
400 metrů volným způsobem. Kratochvílovi se dařilo i na letošním mistrovství Evropy, z Madeiry si odvezl hned pět medailí včetně jedné zlaté. Další úspěchy by
rodák z Tachovska rád přidal na vytoužené paralympiádě.

„Je to můj sen od devíti let. Už tam jsou nějaké nervíky. Samozřejmě je nějaké očekávání z okolí, ale snažím se to nějak regulovat. Bylo by krásné mít na krku
medaili, ale já budu strašně spokojený, když budu do pátého, šestého místa ve finále. To bude pro mě můj splněný sen pro tyhle hry,“ přiznává plavec
Kratochvíl, který bude v Paříži startovat hned v šesti různých disciplínách.

Český parasportovec roku 2023 to v životě neměl snadné, v 6 letech vinou rakoviny sítnice přišel o zrak a svému handicapu se ve všech směrech musel
přizpůsobit.

„Začínal jsem s hokejem, a když jsem oslepnul, tak jsme hledali nějaký sport. Narazili jsme rovnou na plavání, zkusili jsme to a po deseti letech jsem tady. Jsem
strašně nadšený, že to vyšlo. Tréninky mám většinou před nebo po škole. Do školy chodit musím, na to je maminka pes. Naštěstí to není nějak těžká škola. Je to
sice gymnázium, ale zatím se moc učit nemusím, takže dobré,“ říká šestnáctiletý plavec.

Zatímco Kratochvíla čeká v Paříži premiérová paralympiáda, zlatý medailista z her v Riu Arnošt Petráček se chystá už na svou pátou účast pod pěti kruhy.
Třiatřicetiletý plavec tak svému mladšímu kolegovi může předávat bohaté zkušenosti.

„Je skvělé, že máme velké želízko v ohni. Věřím, že David uspěje, že to bude wow pro nás všechny. A bude to ten zlom, kdy ty medaile nebudu vozit jen já a
maximálně dva lidé, ale že už i ta mladá generace nastupuje,“ říká plavec Petráček, který stejně jako Kratochvíl bude na paralympiádě v Paříži bojovat o nejvyšší
příčky.

Beachvolejbal

Beachvolejbalový turnaj v Brně ovládli mistři světa Perušič a Schweiner. I mezi ženami vyhrály Češky
brnenskadrbna.cz | 26.08.2024 | rubrika: Ostatní sporty | URL

Favorizovaní beachvolejbalisté Ondřej Perušič s Davidem Schweinerem vyhráli turnaj Pro Tour nižší kategorie Futures v Brně. Mistři světa ve finále porazili
Matyáše Ježka a Adama Wabera 2:1 na sety. Také ženskou soutěž ovládla česká dvojice, triumfovaly nasazené dvojky Kylie Neuschaeferová s Markétou
Svozilovou.

Perušič a Schweiner, kteří po pařížské olympiádě přišli kvůli nákaze covidem-19 o mistrovství Evropy, neměli na Sokolském koupališti na Brněnské přehradě
cestu k prvenství lehkou. V sobotním čtvrtfinále proti Norům Markusi Molovi a Jo Sundemu museli odvracet tři mečboly, ve finále prohráli s nebojácnými Ježkem
a Waberem úvodní sadu 19:21.
„Kluci hráli v prvním setu neskutečně, předváděli světový volejbal,' ocenil finálové protivníky Perušič v rozhovoru pro sporty.tv. „Nedělali chyby, výborně
podávali, byli jsme v problémech. Klíčové bylo zůstat v klidu, nepanikařit z toho, že prohráváme,' dodal.
V tie-breaku se Waber s Ježkem drželi do stavu 5:7, pak už favorité na písku dominovali. Na světovém okruhu vybojovali Perušič se Schweinerem šestý titul:
vedle elitních turnajů v Dauhá, Uberlandii a Paříži opanovali i podniky nižší kategorie Challenge v Praze a Starých Jablonkách.
Druhá nasazená dvojice Neuschaeferová, Svozilová ve finále zdolala 21:16, 21:11 Brazilky Julianu a Carol. Ty předtím v dramatickém třísetovém semifinále
vyřadily turnajové jedničky Barboru Hermannovou a Marii-Sáru Štochlovou.
Neuschaeferová a Svozilová se loni staly vicemistryněmi Evropy do 22 let, na světové scéně si nyní připsaly první triumf. Brazilskou dvojici porazily už ve
skupině, finále rozhodly mnohem účinnějším servisem.
Obhájkyně loňského prvenství Hermannová se Štochlovou po sedmnáctém místě na olympijských hrách v Paříži a pátém na mistrovství Evropy nastoupily v
Brně v roli velkých favoritek. V semifinále s Brazilkami však prohrály rozhodující tie-break 14:16 a obsadily třetí místo.

Triatlon

V nabité račické konkurenci uspěli Kuříková a Volár
triatlon.cz | 24.08.2024 | URL

Triatlon Fest Račice opět potvrdil, že dlouhodobě patří k nejlépe obsazeným akcím v Česku.

V konkurenci celé řady reprezentantů se z vítězství v závodě Českého poháru v krátkém triatlonu tentokrát radovali olympionička Petra Kuříková a Jan Volár. 
Račickou Labe arenu, která po většinu roku patří rychlostním kanoistům, opět ovládl triatlon. O víkendu 24. a 25. srpna totiž hostí předposlední letošní závod
Českého poháru v krátkém triatlonu. Jako první odstartovaly své závody děti, po nich pak přišli na řadu dospělí závodníci, které čekal závod v super sprintu –
nejprve rozjížďky s intervalovým startem, poté stíhačka dle rozestupů z prvního závodu. Pokaždé na distancích 0,4 – 10 – 2 km. 
V závodě mužů si v intervalu připsal nejlepší čas Jan Volár, který tak měl nejlepší pozici do finále. Jen pár vteřin za ním startovalo zlínské trio Filip Václavík,
Tomáš Kříž a David Martin. Právě tato čtveřice pak spolu ve finále jezdila na kole. „Nevěděl jsem, jestli kluci ze Zlína nemají připravenou nějakou taktiku a
nebudou nastupovat. Tak jsem si raději vše hlídal. Ale když jsme do druhého depa dojeli všichni společně, už jsem si na běh věřil. Ze začátku jsem to napálil, pak
jsem si mohl dovolit zvolnit,“ řekl Jan Volár, který zvítězil v čase 25:46. Druhé místo obsadil se ztrátou 19 vteřin David Martin, třetí byl s odstupem dalších devíti
sekund Filip Václavík. 
Ve finále jsem se cítil velmi dobře. Mnohem lépe než v tom intervalovém startu. A mám radost, že zvládám tyhle krátké závody i z přípravy na dlouhý triatlon,“
řekl Volár, který se po minulé sezoně začal soustředit právě na střední triatlon. 
V závodě žen se představila ta nejlepší možná konkurence! V intervalovém závodě si vedla nejlépe Tereza Zimovjanová, Petra Kuříková ale ve finále
startovala jen se ztrátou sedmi vteřin. Do boje o vítězství pak mohla promluvit i vynikající plavkyně Michaela Štěrbová, která měla sice manko 26 vteřin, z vody
ale vybíhala jen kousek za svými soupeřkami. 
Zimovjanová s Kuříkovou si ale vypracovaly na kole obrovský náskok a do druhého depa přijely společně. V běhu pak o svém vítězství rozhodla Kuříková,
která vyhrála s náskokem 15 vteřin. Třetí místo obsadila Michaela Štěrbová. 
Pro Kuříkovou je to druhý triumf pro ve dvou týdnech – minulý víkend se totiž radovala z triumfu na závodu IRONMAN 70.3 Hradec Králové, který byl její
premiérou ve středním triatlonu. „Mám z vítězství obrovskou radost. A můžu říct, že to dneska bolelo víc než v Hradci. Pro nohy to byl zejména na běhu trochu
šok, protože to je úplně jiné tempo než v Hradci,“ smála se v cíli. 
Také v Račicích se závodilo o Speedo Plaveckou prémii, která oceňuje nejlepší plavecké výkony celého dne. Vybojovali ji Michaela Štěrbová (5:31.7) a Matěj
Marek (5:11.7). 
Závodní program bude v Račicích pokračovat už v neděli, kdy se uskuteční mistrovství republiky štafet. Přihlašovat se na ně můžete prostřednictvím těchto
odkazů: 
MČR Štafety dospělí: 
MČR Štafety žáci: 
OPEN Štafety dospělí: klikněte zde 
OPEN Štafety žáci: klikněte zde zde 
Výsledky 
Triatlon Račice, 24. srpna 2024 
Muži: 1. Jan Volár 25:46, 2. David Martin 26:06, 3. Filip Václavík 26:15 
Ženy: 1. Petra Kuříková 28:30, 2. Tereza Zimovjanová 28:45, 3. Michaela Štěrbová 29:56 
Kompletní výsledky 
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